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May Andreassen

Fra: Vibeke Roesjoe <vib-ro@online.no>
Sendt: mandag 8. juni 2020 23:17
Til: may@kystplan.no
Emne: merknader til planprogrammet.

Viser til kunngjøring av oppstart av arbeidet med felles planprogram for 4 områdeplaner i Fevåg. 
  
Fevåg Aktivum arbeider for bolyst i Fevåg; 
Fevåg aktivum er en interesseorganisasjon som er uavhengig av andre lag og organisasjon i bygda og som har som mandat å opprettholde og fremme 

offentlige tilbud og infrastruktur for å sikre bolyst i Fevåg. Organisasjonen drives av et valgt styre, der hele bygda blir innkalt til årsmøte og kan bli med å 

stemme på styremedlemmer og komme med forslag til hva vi skal jobbe med. Vi stiller oss positiv til planen og økt vekst i Fevåg. 
  
  
Merknader vi ønsker:  
  

1. Det er tatt med mye dyrket mark i planen og dette ikke gunstig for de fastboende som driver 
næring, jordbruk og spesielt jordvernloven.  

  
2 Vi ser positivt på at det legges ut områdeplaner til boligformål og hytter.  
Men ser helst at hytter holdes til felt unna fastboende på fjell/bergknauser, gjerne i de etablerte 
hyttefelt, da tomme hytter ikke skaper bolyst for fastboende som er med å utvikler bygda og 
samfunnet i hverdagen.  
  
  

3. Attraktive områder i sentrum må brukes til boligformål, ikke som hytter som står tomme det 
meste av tiden 

  
Lite produktive områder i ytterkant kan brukes til hytter, de må være utenfor jordbruksområder slik at 
konflikten med landbruket blir minst mulig. 
 

4. Mest sannsynlig kommer en bru over Stjørnfjorden, og da vil det komme viktig infrastruktur 
som å må taes med i planen. Det vil være et viktig grunnlag for kommunen på å få økt 
tilflytting som fører til større overføringer fra staten pga økt innbyggertall i kommunen, da 
Fevåg blir et attraktivt område for folk som ønsker lettere tilgang til større arbeidsmarked. 

For Fevåg Aktivum 
Vibeke Røsjø 
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